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Dnia 18.11.2021 roku odbyło się posiedzenie Rady Nadzorczej w ośmioosobowym 
składzie. Posiedzenie otworzył Przewodniczący RN, powitał obecnych członków 
Rady i Zarządu oraz przedstawił proponowany porządek posiedzenia Rady 
Nadzorczej. 

1. Przyjęcie porządku obrad.  
2. Informacja z realizacji uchwał podjętych na ostatnim posiedzeniu.  
3. Analiza wykonania planu finansowo – rzeczowego za III kwartały 2021 roku 

wraz z analizą zadłużeń członków wobec Spółdzielni.  
4. Wybór firmy do zbadania sprawozdania finansowego za 2021 r.  
5. Sprawy wniesione. 
6. Informacja z prac poszczególnych Komisji RN.  -  
7. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Rady Nadzorczej. 
8. Sprawy Rady.  

Porządek został przyjęty jednogłośnie.  
Następnie Przewodniczący poinformował, że na ostatnim posiedzeniu Rady nie 
podejmowano uchwał. W punkcie 3 porządku Prezes Zarządu omówił analizę 
wykonania planu finansowo – rzeczowego BSM za III kwartały 2021 roku wraz z 
analizą zadłużeń członków. Omówił następujące działalności: eksploatacja, 
centralne ogrzewanie i ciepło do podgrzania wody, działalność gospodarczą, 
koszty poszczególnych działalności a w tym: fundusz płac, środki trwałe w 
budowie, koszty działalności społeczno – wychowawczej, koszty działalności 
TVK, koszty zarządu, fundusz remontowy, bieżące techniczne utrzymanie a także 
zadłużenie czynszowe, zadłużenie z tytułu podłączenia i abonamentu TV kablowej, 
cyfrowej i internetu. W ramach otwartej dyskusji wyjaśniono, czym jest ring 
optyczny oraz poruszono sprawę długotrwałych zadłużeń.  
W kolejnym punkcie porządku Komisja finansowo – windykacyjna 
zarekomendowała wybór Kancelarii Biegłego Rewidenta Biuro Obrachunkowe z 
Koszalina do badania sprawozdania finansowego BSM za 2021 r. – jednogłośnie 
podjęto uchwałę nr 10/2021 w sprawie wyboru firmy do badania sprawozdania 
finansowego BSM za 2021 rok. W ramach spraw wniesionych wyjaśniono temat z 
poprzedniego posiedzenia dotyczący osób bezdomnych – Prezes poinformował, że 
powstał materiał dla programu lokalnego. Przedstawiono również odpowiedź 
Urzędu Miasta na pismo w sprawie zmian organizacji ruchu – przy ul. Zamkowej 
zostaną utworzone miejsca postojowe. W punkcie 6 porządku Przewodnicząca 
Komisji finansowo – windykacyjnej poinformowała, że komisja spotkała się w 
sprawie wskazania firmy do badania sprawozdania finansowego za 2021 r. zaś 
Komisji GZM nie miała posiedzenia.  
Na zakończenie jednogłośnie przyjęto i podpisano protokół z poprzedniego 
posiedzenia Rady Nadzorczej. Na tym posiedzenie i protokół zakończono. 


